
SIS clubbericht april/ mei 

Algemene ledenvergadering                                                                                                               

De SIS ALV was met 65 leden goed 

bezocht, we staan er financieel goed 

voor, is ook nodig in dit jubileumjaar. 

We hebben ditmaal een tweedaagse 

show met o.a. twee Spaanse 

keurmeesters en als onze 

Moroncelofokkers minimaal 50 dieren 

inzenden komt er ook nog een in 

Moroncelo’s gespecialiseerde Spaanse 

keurmeester bij. Een volledig verslag 

van de ALV volgt nog elders op deze 

site. 

Ieder jaar enten                                                                                                                                          

Onze reis naar Spanje kreeg een vervelend staartje, enkelen van ons hadden daar duiven 

gekocht, die een paar weken later in Nederland arriveerden. Door de lange reis en de stress 

die dit bij de duiven oplevert is er coli en paramixo uitgebroken bij enkele liefhebbers met 

tientallen dode duiven tot gevolg. Veel van de slachtoffers waren dit jaar niet, of nog niet 

geënt, hieruit blijkt dat ieder jaar de duiven enten een must is. Een goed Quarantaine hok is 

ook zeer belangrijk, zet daar de nieuwe duiven twee weken in en laat de mest onderzoeken 

voor je ze bij je andere duiven zet.  

Veel bezoekers                                                                                                                                        

Het Animal Event was weer geslaagd en zoals verwacht leverde de nieuwe standplaats ons 

veel meer bezoekers op. Het was het hele weekend een 

‘’komen en gaan’’ van bezoekers in onze stand. Een aantal 

van hen was ook echt geïnteresseerd in onze duiven, dat was 

niet in het minst te danken aan de enthousiaste presentatie 

van Tom van Iterson. Het volledige verslag vindt U elders op 

deze site in het menu ‘’showverslagen’’  

Goede conditie en suplementen                                                                                                              

Het fokken loopt bij mij voorspoedig en ik heb al een mooi 

aantal Marteño jongen gefokt. In de eerste ronde alles bezet 

en uitgekomen, hetgeen duidt op een goede conditie van de 

duiven. Die goede conditie is volgens mij ook te danken aan 

de supplementen die ik ze geef. Veel duivenmelkers vinden 

dit maar onzin en geldklopperij maar ik ben er van overtuigd 

dat het werkt. Ik heb ook niet veel last van ziekten bij mijn 

duiven, ondanks dat ik per jaar zo’n zeven 

shows/dierenevenementen met de duiven bezoek, ook met 

jonge duiven. Ikzelf gebruik de supelementen van Comed,                                                           
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maar er zijn genoeg andere producenten, enkelen van hen adverteren ook in ons mooie SIS-

bulletin.  

Toen en Nu                                                                                                                                                  

De mei editie van het SIS-bulletin is ook uit en de rode 

draad in dit jubileumnummer is de stand van zaken bij de 

Spaanse rassen ‘’Toen en Nu’’ waaruit blijkt dat sommige 

rassen behoorlijk veranderd zijn. Ook kijken oud 

bestuursleden terug op hun tijd in het SIS bestuur. 

De SIS komt naar U toe                                                                                                                        
Donderdag 20 juni verzorgd de SIS een lezing over de Spaanse 

rassen en hoe wij de duivenhobby beleven, bij Sierduivenver. 

Bois le Duc in Rosmalen, de lezing wordt d.m.v. een 

PowerPoint gepresenteerd door Simon Visser. Veel van onze 

activiteiten vinden plaats in het Haagse Klein-Dieren-Centrum 

maar in het kader van de ‘’SIS komt naar U toe’’ willen we ook 

meer activiteiten houden buiten de Haagse regio, dit is een 

eerste stap en we zijn Bois le Duc dankbaar voor deze 

mogelijkheid.  

Groepsvliegen                                                                                                                                                                 

Het Allround loopt ook lekker, we hebben weer een mooi aantal keuringen achter de rug, o.a. in 

Brabant, Utrecht, Den Haag en België en we hebben een paar toppers gezien. Het groepsvliegen 

loopt ook lekker en lijkt als nieuw onderdeel wel aan te slaan en als je nog niet hebt ingeschreven 

maar wel wilt meedoen, dat kan nog, schrijf je dan in! We hebben nog een paar keuringen te gaan, 

o.a. in Noord-Holland, dus blijven trainen, Keep them Flying!  

Bas Mullekes. 

 

                 


